
英语参考答案及评分标准

第玉卷
玉. 情景反应（每小题 1分，共 5分）

1 ~ 5 BCBAB
域. 对话理解（每小题 1分，共 5分）

6 ~ 10 BCAAC
芋. 语篇理解（每小题 1分，共 5分）

11 ~ 15 ACAAC
郁. 听力填空（每小题 1分，共 5分）

16. chocolates 17. exact 18. without 19. follow 20. quietly
吁. 单项选择（每小题 1分，共 10分）

21 ~ 25 ABBCB 26 ~ 30 AABAC
遇. 补全对话（每小题 1分，共 5分）

31 ~ 35 ACGEF
喻. 完形填空（每小题 1分，共 10分）

36 ~ 40 BABAC 41 ~ 45 BCABC
峪. 阅读理解（一）（每小题 2分，共 30分）

46 ~ 50 CBCAC 51 ~ 55 BCBBA 56 ~ 60 DEABC
（注：以上各题与答案不符者均不得分。）

第域卷
御. 阅读理解（二）（每小题 2分，共 20分）

61 ~ 65 CABDE
66.（It’s about）China’s internet industry.
67. 970,000. / 970 thousand.
68. Mobile search, online music and videos and online payments.
69. Yes, they did.（They captured）82.3%.
70. We should use it mainly for studying, and sometimes we can use it for fun. / ...
（注：只要所给答案符合要求，且表述无误，即可得满分；如果所给答案符合要求，
但表述有误，以 5小题为单位，单词拼写错误累计 4处扣 1分，语法错误累计 2处
扣 1分；第 70小题只要言之有理，即可得分；如所给答案不符合要求，不可得分。)

愈. 词语运用（每小题 1分，共 10分）
71. their 72. to say 73. was thinking 74. experiences 75. invitation
76. was influenced 77. between 78. nearly 79. whether 80. cleaner

欲. 书面表达（共 15分）
A possible version:I believe no matter how times flies, I will always remember the touching momentwhen Mrs. Wang talked with me and gave a new beginning of my life.Before Mrs. Wang became our Chinese teacher, I had been known as a
“problem student”. Both the teachers and parents decided to give me up. However,Mrs. Wang didn’t abandon me. When I passed the exam for the first time, she had along talk with me. First, she congratulated me and encouraged me to make progresslittle by little. Then she asked me if there was anything she could do for me. Themoment we finished our talking, I felt a new life started.It’s the first time when someone really cared about me and found advantages onme. With her help, I gradually overcame my shortcomings and changed into a betterone. And the talk will be in my heart forever.
评分参考：
本题总分为 15分，根据内容要点；按所写篇章语法结构和词汇运用的数量；篇章

的准确性、连贯性及得体性，分五个档次给分。
第五档（13 ~ 15分）
涵盖了所有内容要点，运用了较多的语法结构和词汇，有少量错误（1个句子结构、

时态、语态等方面的错误或 1 ~ 2个名词复数、第三人称单数、拼写、标点符号、大小写等
方面的错误），但是由于使用较复杂的表达方式所致；有效地使用了语句间的连接成分，
使全文结构紧凑，内容充实，体现了活跃的思维和清晰的逻辑，具备较强的语言运用能
力，完全达到了预期的写作目的。
第四档（10 ~12分）
涵盖了所有内容要点，运用的语法结构和词汇能满足任务的要求，有一些语法结构

或词汇方面的错误（2个句子结构、时态、语态等方面的错误或 3 ~ 4个名词复数、第三人
称单数、拼写、标点符号、大小写等方面的错误），但不影响对所写内容的理解；运用了简
单的语句间的连接成分，使全文内容连贯，内容完整，表达清楚，基本达到了预期的写作
目的。
第三档（7 ~ 9分）
漏掉了一个内容要点，运用的语法结构和词汇能基本满足任务要求，有一些语法结

构或词汇方面的错误（3个句子结构、时态、语态等方面的错误或 5 ~ 6个名词复数、第三
人称单数、拼写、标点符号、大小写等方面的错误），但不影响对所写内容的理解，运用了
简单的语句间的连接成分，内容连贯，信息得到较为清楚的传达。
第二档（4 ~ 6分）
漏掉了两个内容要点，语法结构简单，词汇贫乏，有较多的语法结构或词汇方面的错

误（4个句子结构、时态、语态等方面的错误或 7 ~ 8个名词复数、第三人称单数、拼写、标
点符号、大小写等方面的错误），影响了对所写内容的理解，缺乏语句间的连接成分，内容
不连贯，信息未能清楚传达。
第一档（0 ~ 3分）
明显遗漏主要内容，写了一些无关内容，有大量的语法结构或词汇方面的错误（5个

以上句子结构、时态、语态等方面的错误，或 9个以上名词复数、第三人称单数、拼写、标
点符号、大小写等方面的错误），所写内容无法理解，信息未能传达。
注：1. 评分时，先确定所属档次，然后根据该档次的要求来衡量，确定或调整档次，最后

给分。2. 词数少于 60的，从总分中扣去 1分。3. 如书写较差，以致影响理解的，可扣去1 ~ 2分。
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听力材料
玉. 情景反应
本题共 5个小题，每小题你将听到一组对话。请你从每小题所给的 A、B、C三幅图

片中，选出与你所听到的信息相关联的一项，并在答题卡上将该项涂黑。读两遍。

1. W: Excuse me, Mr. Li. Can you tell me when the school trip is?
M: Let me see. It will be on April 15th, after the exams.

2. W: Who is the boy playing in the yard?
M: He is my brother, Jerry.

3. W: Look at the mess! Sweep the floor before you leave!
M: Sorry, mom. It won’t happen again.

4. W: How was the visit to the museum?
M: Terrible! The bus broke down three times on the way!

5. W: Would you like to join us to play volleyball on Sunday?
M: Sure, I’ll see you then.

域. 对话理解
本题共 5个小题，每小题你将听到一组对话和一个问题。请你从每小题所给的 A、B、

C三个选项中，选出一个最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。读两遍。
6. W: Which animals shall we see first, lions or tigers?

M: Tigers, of course. They’re my favorite!
Q: What are the boy’s favorite animals?

7. W: What a wonderful concert! I really enjoyed myself tonight.
M: You must be kidding! The music made me want to sleep!
Q: What does the man think of the music in the concert?

8. M: Let me check your order, Madam. That’s two cups of coffee and a hamburger, right?
W: Oh, no. It’s one cup of coffee and two hamburgers.
Q: Where are they talking now?

9. W: We’re supposed to arrive at the train station at 11:30. When should we leave?
M: It’s 30 minutes by car to get to the station and another 30 minutes for the heavy traffic.
Q: When should they leave?

10. M: Which sweater do you prefer, the blue one or the red one?
W: The blue one is too small and I don’t like the color of the red one.
Q: What does the woman mean?

芋. 语篇理解
本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容和所提出的 5个问题，从每小题所给的

A、B、C三个选项中，选出一个最佳选项，并在答题卡上将该项涂黑。读两遍。
Mr. Black lived with his family in a small town. In order to make more money, he found

a job in the big city which was 9 kilometers far from where he lived. He bought a car two
years ago to save some time on the way.

One Sunday, Mr. Black invited a friend of his to come for dinner in the evening. There
was still half an hour before his friend arrived. So while his wife was cooking, Mr. Black
decided to take his car out and wash it. He was so busy washing the car that he didn’t even
notice his friend’s coming. The friend stopped and looked at the car for a minute. Then
Mr. Black turned and said hello to him.

The friend said,“That’s a beautiful car. Is it yours?”“Sometimes,”Mr. Black answered.
The friend was surprised.“What do you mean by sometimes?”he asked. Mr. Black answered
slowly, “Well, when there’s a party in town, my daughter Linda drives it. When there’s a
football game, it’s my son Mike’s turn. When I have washed it and it looks really nice and
clean, my wife Susan uses it. And when it needs cleaning, it’s mine.”

After hearing what Mr. Black said, they both laughed and went into the house together.
郁. 听力填空
本题你将听到一篇短文。请你根据短文内容，完成下面表格，并将获取的信息填写

到答题卡相应的位置上。每空一词。读两遍。

There is something you should know when you’re invited for dinner by an American
family. When you go to a dinner party, it’s always good and polite to bring a small present.
Flowers are always nice and welcome or you may bring some drinks or chocolates. What’s
more, you’d better wrap them with simple but beautiful decorations. Time is very important
in America. So you are expected to arrive at the exact time. However, being late within 5
minutes is also acceptable. It’s impolite of you to be fifteen minutes late or more without
telling the host. Try to be free at the dinner table. Here are some tips for you. If you don’t
know how to use the fork and knife, don’t worry about it. You can watch what other people
are doing and just follow them. When you still have no idea of what to do, ask the person
next to you quietly. If you like the food, you should directly say what you think of it. Of
course, don’t forget to thank the hostess and host for the preparation. Hope you’ll enjoy the
meal and have a great time at the party!
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